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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Asszony !

A házszabály 91 .§-a szerinti jogomnál fogva kérdést kívánok intézni, Bajnai Gordo n
Miniszterelnök úrhoz :

„Mikor épül út az elárvult alapkő fölé ?”- címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

2007. október 17-én Lendván és Szentgotthárdon közös szlovén-magyar kormányülésr e
került sor, melynek déli szünetében Janez Jansa szlovén kormányfő Gyurcsány Ferenccel
közösen letette a Felsőszölnök- Kétvölgy közötti út alapkövét .
Az út építésének ügye évek óta egyik kiemelt témája a Magyar-Szlovén Kisebbségi Vegye s
Bizottság üléseinek . A Vendvidéken él ő szlovének s azok vezető i fogadóóráimon, közösségi
rendezvényeiken soha nem mulasztják el az út miel őbbi megépítésének szorgalmazását . A
leendő úttal nem csak egymással, de az anyaországgal való kapcsolattartás is könnyebb é
válik, és reményeik szerint- a nehézségek ellenére-hosszú távon is segítheti a szlovén nyelvű
oktatás fennmaradását a nemzetiségi falvakban .
Az alapkő letételkor a kivitelezés befejezéseként 2008 végét jelölték meg .

Kérdezem Miniszterelnök Urat, miért nem épült meg a tervezett határid őig az ígéretek
ellenére az út? Hol tart az el őkészítés? Nem gondolja-e, hogy e mulasztás, késedelem ,
ígéreteik be nem tartása a magyar-szlovén kapcsolatokra is negatívan hathat?

Tisztelettel várom válaszát !
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